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  - Ove godine ne znam da li ću otići na festival, jer u tom period imam obaveza, a nijedna grupa
koja ovaj put nastupa nije neka od onih koje intezivno slušam. Međutim, svake godine do sada
sam bila, I uvek se divno provela i  drago mi je što se festival nastavlja.  
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